
Årsmøte i Indre Evenes Grunneierlag 
på Snubba grendehus 

den 31. mars 2007 kl. 12.00 – 15.10 
 
 
1. Åpning, godkjenning av innkalling 
 
Innkalling:   Ingen kommentarer    
Møteleder:   Kai Mathisen     
Referent:   Geir Elvebakk  
Protokollunderskrivere: Odd Heimly og Jan Håvar Nymo 
 
 
2. Konstituering med stemmeopprop 
 
Oppmøte: 41 stemmeberettige av totalt 109 stemmeberettigede.  
Møtet er ikke beslutningsdyktig, og ekstraordinært årsmøte blir satt.  
  
 
3. Årsmelding  
 
Leder refererte årsmeldinga for årsmøtet. 
 
Årsmeldinga enstemmig godkjent.  
 
Leder viste ellers til grunneierlagets Internett-sider, http://ieg.hitos.no, hvor informasjon om 
aktiviteten fortløpende blir oppdatert.  
 
 
4. Regnskap 
 
Leder redegjorde for regnskapet. 
Provisjon til kortselgere ikke med i regnskapet. Dette kan løses ved at kasserer utbetaler 
provisjon i ettertid til kortselgerne. 
Inntekter fra Bergvik og Strand skyldes at Indre Evenes Grunneierlag forskutterer 
fellingsavgift for Indre Evenes Storvald. Innbetalinga er Bergvik og Strand andel av 
fellingsavgiften. 
 
Regnskapet ble så enstemmig godkjent.  
 
 
5. Valg 
 
Leder redegjorde for valgkomiteens innstilling. Avstemninga ga følgende resultat: 
 
Leder:    Kai Mathisen (enstemmig valgt) 
Styremedlem Østervik: Jan Håvar Nymo (enstemmig valgt) 



Varamedlem Østervik: Per Helge Fedreheim (enstemmig valgt)  
Revisor:   Endre Antonsen (enstemmig valgt) 
Valgkomité Østervik:  Torgeir Olsen (enstemmig valgt) 
 
 
6. Eventuell godtgjørelse til styret, revisor og oppsyn 
 
Det ble redegjort for de eksisterende godtgjørelser som enstemmig ble videreført.  
 
Styret foreslår opprettelsen av en ny godtgjørelse for arbeide/oppdatering av grunneierlagets 
Internett-sider og det avstemmes over følgende forslag: 
 
Styret foreslår en årlig godtgjørelse på kr 2.500,- for arbeide/oppdatering av 
grunneierlagets Internett-sider ble enstemmig godkjent.  
 
I diskusjonen ble det fremmet forslag om at styret vurderer godtgjørelsene i grunneierlaget 
som legges fram for neste årsmøte ble enstemmig godkjent. 
 
 
7. Fiske, småviltjakt og elgjakt 
 
Leder informerte om følgende: 
 

• Nye fiskekort ble trykket i fjor og Ofoten Sparebank har gitt økonomisk støtte til 
trykkingen.  

• Fjerning av fiskereglenes §8 om særrettigheter knyttet til eiendommen 27/38.  
• Status ifm saken om oppføring av hytte på Stabbursholmen/Granholmen. 
• Arealplan Evenes Kommune for 2007-2019 på høring med høringsfrist 27. april. 

Forslag om at Grunneierlaget stadfester brev fra 2006 til Evenes Kommune 
angående bygging av hytter langs Austervikvassdraget ble enstemmig vedtatt. 

• Forslag om at Indre Evenes Grunneierlag sender en bekymringsmelding til 
Narvik Kommune angående planlagt stor hytteby på Herjangsfjellet på 
Herjangen Grunneierlags område. Kopi sendes til Evenes Kommune, Skånland 
Kommune og tilgrensende grunneierlag ble enstemmig godkjent. 

• Status bygging Gapahuk. Arbeidet lagt på is av forskjellige årsaker, men dersom det er 
noen ildsjeler som ønsker ta dette videre så ligger det åpent for det.   

• Fiskekontrolløravtalene blir fornyet for ytterligere 2 år med eksisterende kontrollører 
med unntak av Eldar Langset som ønsker å gå av som kontrollør. 

• Begrenset politimyndighet er søkt for og gitt til Bersvein Gulljord etter at han har 
deltatt på kurs for kontrollører (NJFF). En annen av kontrollørene, Kurt Akselsen, 
søker også om begrenset politimyndighet.  

• Fylkesmannens svar om start av fiskesesongen i elvemunningen 1. mai er i orden. 
• Elgkjøttkontrolløravtale endret til å følge driftsplanperioden. 
• Driftsplansamarbeidet for elgjakt og utvidelsen av driftsplanområdet med Strand 

jaktfelt. 
• Statistikk på utviklingen av inntekter fra jakt og fiske, kjøttutbytte fra elgjakta og 

besøk på grunneierlagets hjemmesider på Internett. 
• Under debatten om jaktutbytte ble det foreslått at området skulle fredes for jakt på  

matnyttige hønsefugler i en periode på to år ble forkastet med 24 mot 17 stemmer. 



• Alternativt innføres det en døgnkvote på 3 ryper pr dag i to år ble vedtatt med 32 
mot 5 stemmer. 

 
 
Saker som styret fremmer for årsmøtet til avstemming: 
 
Jakt på jerv  
På møte den 18.11.06 bestemte styret at småviltjaktkortet midlertidig skulle gjelde for jakt på 
jerv denne vinteren (på samme måte som for gaupe) og at saken skulle fremmes for årsmøtet 
for endelig godkjenning. Styret legger derfor frem følgende sak for årsmøtet: 
 

Personer som har gyldig kort for småviltjakt har også tillatelse til jakt på jerv på 
samme måte som jakt på gaupe praktiseres ble enstemmig vedtatt. 

 
Jakt- og driftsplanavtale for elg  
Høsten 2007 er siste året av eksisterende driftsplanperiode. Styret legger derfor frem en sak 
for å videreføre/etablere nye avtaler ut fra samme prinsipp som i dag. 
 

Styret gis fullmakt til å videreføre/etablere jakt- og driftsplanavtale for elg i inntil 
5 nye år, samt utvide driftsplansamarbeide med flere av naboområdene dersom 
disse ønsker å delta i et driftsplansamarbeide ble enstemmig godkjent. 

 
 
8. Innkomne saker 
 
Ingen innkomne saker. 
 
 
 
 
 
 
Odd Heimly        Jan Håvar Nymo 
          

godkjenner årsmøtereferatet 
 



Transparenter fra årsmøtet 
 
 

Kjøttutbytte elgjakt
1997 - 2006
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Utbytte jakt og fiske
1997 - 2006
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Besøk på vev-sidene

http://ieg.hitos.no
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